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Protokoll Styrelsemöte 7 
Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025 

 

Tid:  08 april 2025, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)   

Plats:  Eva Wibergs rum.  

Närvarande:  

Melker Wargbaner, GFS ordförande  

Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare 

                      Alva Limbäck, ledamot Chalmers Studentkår  

Bahram Fendi suppleant Sahlgrenska Akademins Studentkår  

Siri Larsson, ledamot Göta studentkår 

Miriam Ståhlgren, ledamot Konstkåren  

Frånvarande HHGS 

                      Sanskriti Chattopadhyay Konstkåren (lämnar 17:06) 

 

§ 1 Preliminärer  

 

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 

Melker Wargbaner öppnar mötet 14.10 

 

Styrelsen beslutar 

att finna mötet behörigt utlyst 

 

 

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 

Presidiet föreslår 

Melker Wargbaner som mötesordförande 

Viktor Sjödahl som mötessekreterare 

Siri Larsson som justeringsperson 

Alva Limbäck som justeringsperson 

 

Styrelsen beslutar  

Att välja: 

Melker Wargbaner som mötesordförande 

Viktor Sjödahl som mötessekreterare 
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 Siri Larsson som justeringsperson 

 Alva Limbäck som justeringsperson 

 

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 

                       

                      Presidiet föreslår: 

                      att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar 

 

                      Styrelsen beslutar 

                      att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar 

                      

          

 

§ 1.4 Föregående mötesprotokoll    

                      

                     Styrelsen beslutar 

                     att godkänna föregående mötesprotokoll från STYM6 med anteckning att 

fel gjordes i punkt 2.4 “Göta har infört 4-årigt medlemskap” - skall stå “Göta har infört 

ett 2 årigt medlemskap”.  

      

§ 1.5 Mötets offentlighet  

                     Styrelsen beslutar  

                      

                     att hålla ett öppet möte  

  

 

§ 1.6  Mötets beslutsmässighet 

  

                    Styrelsen beslutar 

                    att anse mötet beslutsmässigt 

 

 

 

 

§ 2 Rapporter 
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§ 2.1 Rapport från GFS presidium   

Föredragande: Presidiet 

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

§ 2.2 Presidiebeslut    

Föredragande: Presidiet 

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

 

§ 2.3             Kvartalsrapport Q1 

                     Föredragande: Presidiet  

 

                 

                     Styrelsen beslutar 

                     att lägga rapporten till handlingarna 

                      

 

§ 2.4 Rapport från kårerna    

Fördragande: Respektive kår  

 

                     SAKS: Vanligt verksamhets och organisationsarbete, huvudansvarig för 
vårbalen, mycket med det. Jobb med överlämning. Fått nya efterträdare, två personer 
på 25% tar Bahrams gamla roll.  

 

Göta: Konstituerande fullmäktige på lördag där fullmäktige väljer in nya 
förtroendevalda. Haft två arbetsmarknadsmässor på Göta, en på humanistsektionen 
och en på utbildningsvetenskapliga sektionen. Haft vår bal! Jobbat med 
verksamhetsplan till nästa år! En del jobb med överlämningen, har snart ett fast 
schema, skall få stöd från universitetet.  
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Chalmers: Mycket jobb liknande Göta. Hade teambuilding i Italien en vecka. Haft 
mycket daglig drift, avslutar vårt år. Nya invalda! “Vanligt FUM” imorgon, tittar en del 
på budget och verksamhetsplan.  

 

Konstkåren: Spännande tid! Mycket jobb, tråkigt med mycket negativ medial 

uppmärksamhet, svårt läge för kåren- Vi diskuterar ansvar för den konst som satts upp 

på HDK-Valand. Hittat många bra forum att diskutera Göteborgs konst och kultur 

runt om i staden vilket är positivt! Planerar jubileumsfest “byxmyndiga!”.  

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

 

§ 2.5 Övriga rapporter 

 

§2.5.1            Rapport från Valberedningen 

 

                      Föredragande: Valberedningen 

 

2 kandidater till presidiet. Rekommenderar att det pushas mer på sociala medier, både 

presidium och revisorer.    

       

 

§ 3 Beslutsärenden 

 

 

§3.1 Inval av ny medlemskår för verksamhetsåret 

2025/2026 – GUDK    

 

Föredragande: Presidiet 

 

 

Chalmers skickar med att dem tappar lite mandat i förhållande till resten av GU 
kårerna.  

Göta skickar med att man isåfall skulle ha proportionerlig representation vilket kommer 
med egna utmaningar.  

Konst skickar med att det finns en poäng med kompensation gentemot Chalmers.  
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Skickar även med att en diskussion bör föras angående mötesspråk då det finns ett 
växande engagemang hos internationella studenter. Bör åtminstone skickas med till 
nästkommande styrelse.  

Chalmers skickar med att representation är en fråga som behöver diskuteras vidare hos 
nästa styrelse.  

Proportion kan komma att ge svårigheter när det kommer till att få folk till mötena 
också.  

Presidiet skickar med att man kan representera flera mandat med en person.  

Presidiet skickar också med att tvåspråkiga möteshandlingar innebär en ökad 
arbetsbörda för presidiet. 

SAKS skickar med att om man lägger grunden till tvåspråkighet så är det enklare för 
efterträdarna att arbeta med tvåspråkighet, skickar med att ha protokoll på svenska och 
hålla det muntliga mötet på engelska.  

GUDK: Skickar med att muntligt möte på engelska skulle vara önskvärt om det är 
möjligt, möjligt med tolk om det fungerar.  

Konstkåren: Håller med Göta om att mandatfördelning och språk inte bör lämnas till 
nästkommande styrelse. Måste diskuteras vid senare tillfälle.  

Presidiet: Rekommenderar att vi går framåt med beslutet och diskuterar 
språk/mandatfördelningen vid ett senare tillfälle. 

GUDK håller med om att språkfrågan kan tas vid senare tillfälle och inte hindrar inval 
till organisationen.  

 

Presidiet föreslår 

Att välja in Göteborgs Universitets Doktorandkår som medlemskår i GFS efter 1a juli 
2025. 

 

 

Styrelsen beslutar 

Att välja in Göteborgs Universitets Doktorandkår som medlemskår i GFS efter 1a juli 
2025. 
 

 

 Paus: 15:05-15:10             

 

§ 3.2 Revidering av GFS åsiktsdokument 

 

           Presidiet föreslår 
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Att revidera GFS åsiktsdokument i enlighet med föreslagna ändringar och dessa tillägg 

 

Miriam Ståhlgren yrkar på: 

 

Att lägga till “och lotsar” under sista punkten under titel 2.6.  

 

Siri Larsson yrkar på:  

 

Att ändra “tillgänglighet” till “tillgänglighet till vård” som titel 2.5 

 

Att ta bort “och konsekvenslös” från första punkten under titel 2.5 

 

Att ändra “Därför kräver GFS” och “GFS kräver därför” till “Göteborgs Förenade 

Studentkårer (GFS) föreslår därför följande åtgärd:”  

 

Att ändra näst sista stycket under titel 2.5 till “Att regionens insatser som riktar sig till 

studenter inte skall vara åldersbegränsade.” 

 

Att ta bort den sista punkten under titel 2.5.  

 

 

          Styrelsen beslutar 

       

 

Att revidera GFS åsiktsdokument i enlighet med föreslagna ändringar och dessa tillägg 

 

 

 

§ 4 Diskussionsärenden 

 

§ 4.1            Besök av Folkuniversitetet Väst    

                     

                   Presenterar sin verksamhet och möjligheter till samarbete med GFS.  

 

                   Kårerna diskuterar vid senare tillfälle.  

                  

Paus: 15:48-15:58 
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§ 4.2            Reflektioner om NÄSP stormöte 

 

Göta: Jag tyckte att upplägget till dagen var bra. Föreläsningen var väldigt bra men 

uppskattade inte föreläsarens skämt om “övergrepp, kvinnor och sex”. Det verkade 

som att rundabordssamtalen var väldigt bra hos vissa men en del oerfarna samtalsledare 

gjorde att samtalen inte blev så produktiva alltid 

 

Gillade rundabordssamtalen, kunde vara ännu längre! Skicka med frågorna till studenter 

också, bra mat och wraps. Samtalsledarna är vid stor vikt för bra samtal.  

 

Chalmers: Bra upplägg, bra information och bra diskussioner. Tycker också att 

samtalsledaren betydde väldigt mycket för konversationen. Bra om föreläsaren var 

tydligare kopplat till ämnena och önskar mer tid för diskussion.   

 

§ 4.3               Studentforum - återkoppling och rapportering                               

 

                

Boulespel eller inte boulespel?  

 

Boulespel men inomhus.  

 

 

 

Paus: 15:50-16:00 

 

 

§ 4.4            Medlemsavgift och procentuellt arvode för GFS presidium 

 

 

Göta: Bra att man inte höjer medlemsavgiften. Nöjda med att behålla den i enlighet 

med tidigare år.  

 

Chalmers: Ingen åsikt i frågan, låter rimligt och bra. Vi betalar per HST vilket bör tas 

med i representationsfrågan.  
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Konstkåren: Ingen åsikt om arvode. Rättvist med representation. Konstkåren är starkt 

emot en eventuell ökning av medlemsavgiften.  

 

Göta: Om möjlighet finns, titta på en sänkning av medlemsavgiften.  

 

 

 

§4.5            PM från Akademiska Hus – Gamla Hovrätten 

 

Göta: Ser behov av en större sittningslokal, finns mycket tryck från alla GU-kårer i 

nuläget. Finns dansföreningar som är i behov av danslokal. Studieplatser folk hittar till.  

Chalmers: Finns inte samma intresse hos Chalmers studenter, bonus om det existerar 

men inte något man vill driva från Chalmers studentkår. Vill veta varför Akademiska 

Hus vill genomföra detta, vad får man ut av det.  

Konstkåren: Studieplatser är bra! Kanske inte av den typen många konststudenter 

behöver. Mindre kårgrupperingar behöver också en plats, mindre sittningssal hade varit 

önskvärt, studiesociala lokaler i medelformat, ospecifierade lokaler som kan göras om 

efter behov hade varit önskvärt.  

 

SAKS: Vi är i stort behov av studieplatser och studiesociala utrymmen, Hvillan har 

också börjat fyllas.  

 

Chalmers: Det ligger på lärosätena och kanske inte på oss när det kommer till 

studieplatser. När det kommer till studiesociala platser så är det mer kårens fråga.  

 

Göta: Vill dem ge oss utrymmen JA TACK. Mötesrum, föreningslokaler, studieplatser, 

medelstora studiesociala ytor är högst önskvärda. Viktigt att tänka på det 

decentraliserade GU och att detta blir en plats att centralisera studenter.  

 

Konstkåren: Något ledigt löst och lätt anarkistiskt låter väldigt bra.  

 

Chalmers: Viktigt för oss att kopplingen och dialogen med Chalmers är tydligt, sålänge 

dialogen med lärosätet görs är det viktigt. Vi behöver också sittningslokaler, 

bokningsbara lokaler är väldigt viktigt.  

 

§4.6            Samarbete med Akademiska Hus 
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Göta: Det ser bra ut.  

 

Chalmers: Finns det några åtaganden för medlemskårerna.  

Presidiet: Tillgången till studenterna är baserat på GFS kanaler och inte 

medlemskårernas.  

 

 § 5 Avslutning 

 

§ 5.1 Övriga frågor: 

                 

           5.1.1 GFS och SGS revisorer 

Beskriver den organisatoriska problematiken i arbetet just nu och de utmaningar som 

finns. Vi kan inte välja in våra revisorer i december. Välja in separata revisorer i 

december till SGS. Vi väljer in SGS revisorer i december. Välja in GFS revisorer nu 

under våren.   

 

 

           5.1.2 Nya GFS medaljer och insignier 

Bordläggs 

          5.1.3 EAIE rapport 

 Bordläggs 

          5.1.4 Nya efterträdare på GFS möte 

Bordläggs 

          5.1.5 Potentiell gemensam sida för studentgöteborg  

Bordläggs 

      

 

§ 5.2             Nästa Möte 

 

6e maj 14-17 2025. 

 

§ 5.3 Mötesutvärdering 

 

Tummar upp eller i sidled 
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§ 5.4              Mötets avslutande 

 

Mötet avslutas 17:28 
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Protokoll Styrelsemöte 7 
Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025 


 


Tid:  08 april 2025, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)   


Plats:  Eva Wibergs rum.  


Närvarande:  


Melker Wargbaner, GFS ordförande  


Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare 


                      Alva Limbäck, ledamot Chalmers Studentkår  


Bahram Fendi suppleant Sahlgrenska Akademins Studentkår  


Siri Larsson, ledamot Göta studentkår 


Miriam Ståhlgren, ledamot Konstkåren  


Frånvarande HHGS 


                      Sanskriti Chattopadhyay Konstkåren (lämnar 17:06) 


 


§ 1 Preliminärer  


 


§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 


Melker Wargbaner öppnar mötet 14.10 


 


Styrelsen beslutar 


att finna mötet behörigt utlyst 


 


 


§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 


Presidiet föreslår 


Melker Wargbaner som mötesordförande 


Viktor Sjödahl som mötessekreterare 


Siri Larsson som justeringsperson 


Alva Limbäck som justeringsperson 


 


Styrelsen beslutar  


Att välja: 


Melker Wargbaner som mötesordförande 


Viktor Sjödahl som mötessekreterare 
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 Siri Larsson som justeringsperson 


 Alva Limbäck som justeringsperson 


 


§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 


                       


                      Presidiet föreslår: 


                      att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar 


 


                      Styrelsen beslutar 


                      att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar 


                      


          


 


§ 1.4 Föregående mötesprotokoll    


                      


                     Styrelsen beslutar 


                     att godkänna föregående mötesprotokoll från STYM6 med anteckning att 


fel gjordes i punkt 2.4 “Göta har infört 4-årigt medlemskap” - skall stå “Göta har infört 


ett 2 årigt medlemskap”.  


      


§ 1.5 Mötets offentlighet  


                     Styrelsen beslutar  


                      


                     att hålla ett öppet möte  


  


 


§ 1.6  Mötets beslutsmässighet 


  


                    Styrelsen beslutar 


                    att anse mötet beslutsmässigt 


 


 


 


 


§ 2 Rapporter 
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§ 2.1 Rapport från GFS presidium   


Föredragande: Presidiet 


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


§ 2.2 Presidiebeslut    


Föredragande: Presidiet 


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


 


§ 2.3             Kvartalsrapport Q1 


                     Föredragande: Presidiet  


 


                 


                     Styrelsen beslutar 


                     att lägga rapporten till handlingarna 


                      


 


§ 2.4 Rapport från kårerna    


Fördragande: Respektive kår  


 


                     SAKS: Vanligt verksamhets och organisationsarbete, huvudansvarig för 
vårbalen, mycket med det. Jobb med överlämning. Fått nya efterträdare, två personer 
på 25% tar Bahrams gamla roll.  


 


Göta: Konstituerande fullmäktige på lördag där fullmäktige väljer in nya 
förtroendevalda. Haft två arbetsmarknadsmässor på Göta, en på humanistsektionen 
och en på utbildningsvetenskapliga sektionen. Haft vår bal! Jobbat med 
verksamhetsplan till nästa år! En del jobb med överlämningen, har snart ett fast 
schema, skall få stöd från universitetet.  
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Chalmers: Mycket jobb liknande Göta. Hade teambuilding i Italien en vecka. Haft 
mycket daglig drift, avslutar vårt år. Nya invalda! “Vanligt FUM” imorgon, tittar en del 
på budget och verksamhetsplan.  


 


Konstkåren: Spännande tid! Mycket jobb, tråkigt med mycket negativ medial 


uppmärksamhet, svårt läge för kåren- Vi diskuterar ansvar för den konst som satts upp 


på HDK-Valand. Hittat många bra forum att diskutera Göteborgs konst och kultur 


runt om i staden vilket är positivt! Planerar jubileumsfest “byxmyndiga!”.  


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


 


§ 2.5 Övriga rapporter 


 


§2.5.1            Rapport från Valberedningen 


 


                      Föredragande: Valberedningen 


 


2 kandidater till presidiet. Rekommenderar att det pushas mer på sociala medier, både 


presidium och revisorer.    


       


 


§ 3 Beslutsärenden 


 


 


§3.1 Inval av ny medlemskår för verksamhetsåret 


2025/2026 – GUDK    


 


Föredragande: Presidiet 


 


 


Chalmers skickar med att dem tappar lite mandat i förhållande till resten av GU 
kårerna.  


Göta skickar med att man isåfall skulle ha proportionerlig representation vilket kommer 
med egna utmaningar.  


Konst skickar med att det finns en poäng med kompensation gentemot Chalmers.  







 


  


 


Sida 5 av 10 


Skickar även med att en diskussion bör föras angående mötesspråk då det finns ett 
växande engagemang hos internationella studenter. Bör åtminstone skickas med till 
nästkommande styrelse.  


Chalmers skickar med att representation är en fråga som behöver diskuteras vidare hos 
nästa styrelse.  


Proportion kan komma att ge svårigheter när det kommer till att få folk till mötena 
också.  


Presidiet skickar med att man kan representera flera mandat med en person.  


Presidiet skickar också med att tvåspråkiga möteshandlingar innebär en ökad 
arbetsbörda för presidiet. 


SAKS skickar med att om man lägger grunden till tvåspråkighet så är det enklare för 
efterträdarna att arbeta med tvåspråkighet, skickar med att ha protokoll på svenska och 
hålla det muntliga mötet på engelska.  


GUDK: Skickar med att muntligt möte på engelska skulle vara önskvärt om det är 
möjligt, möjligt med tolk om det fungerar.  


Konstkåren: Håller med Göta om att mandatfördelning och språk inte bör lämnas till 
nästkommande styrelse. Måste diskuteras vid senare tillfälle.  


Presidiet: Rekommenderar att vi går framåt med beslutet och diskuterar 
språk/mandatfördelningen vid ett senare tillfälle. 


GUDK håller med om att språkfrågan kan tas vid senare tillfälle och inte hindrar inval 
till organisationen.  


 


Presidiet föreslår 


Att välja in Göteborgs Universitets Doktorandkår som medlemskår i GFS efter 1a juli 
2025. 


 


 


Styrelsen beslutar 


Att välja in Göteborgs Universitets Doktorandkår som medlemskår i GFS efter 1a juli 
2025. 
 


 


 Paus: 15:05-15:10             


 


§ 3.2 Revidering av GFS åsiktsdokument 


 


           Presidiet föreslår 
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Att revidera GFS åsiktsdokument i enlighet med föreslagna ändringar och dessa tillägg 


 


Miriam Ståhlgren yrkar på: 


 


Att lägga till “och lotsar” under sista punkten under titel 2.6.  


 


Siri Larsson yrkar på:  


 


Att ändra “tillgänglighet” till “tillgänglighet till vård” som titel 2.5 


 


Att ta bort “och konsekvenslös” från första punkten under titel 2.5 


 


Att ändra “Därför kräver GFS” och “GFS kräver därför” till “Göteborgs Förenade 


Studentkårer (GFS) föreslår därför följande åtgärd:”  


 


Att ändra näst sista stycket under titel 2.5 till “Att regionens insatser som riktar sig till 


studenter inte skall vara åldersbegränsade.” 


 


Att ta bort den sista punkten under titel 2.5.  


 


 


          Styrelsen beslutar 


       


 


Att revidera GFS åsiktsdokument i enlighet med föreslagna ändringar och dessa tillägg 


 


 


 


§ 4 Diskussionsärenden 


 


§ 4.1            Besök av Folkuniversitetet Väst    


                     


                   Presenterar sin verksamhet och möjligheter till samarbete med GFS.  


 


                   Kårerna diskuterar vid senare tillfälle.  


                  


Paus: 15:48-15:58 
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§ 4.2            Reflektioner om NÄSP stormöte 


 


Göta: Jag tyckte att upplägget till dagen var bra. Föreläsningen var väldigt bra men 


uppskattade inte föreläsarens skämt om “övergrepp, kvinnor och sex”. Det verkade 


som att rundabordssamtalen var väldigt bra hos vissa men en del oerfarna samtalsledare 


gjorde att samtalen inte blev så produktiva alltid 


 


Gillade rundabordssamtalen, kunde vara ännu längre! Skicka med frågorna till studenter 


också, bra mat och wraps. Samtalsledarna är vid stor vikt för bra samtal.  


 


Chalmers: Bra upplägg, bra information och bra diskussioner. Tycker också att 


samtalsledaren betydde väldigt mycket för konversationen. Bra om föreläsaren var 


tydligare kopplat till ämnena och önskar mer tid för diskussion.   


 


§ 4.3               Studentforum - återkoppling och rapportering                               


 


                


Boulespel eller inte boulespel?  


 


Boulespel men inomhus.  


 


 


 


Paus: 15:50-16:00 


 


 


§ 4.4            Medlemsavgift och procentuellt arvode för GFS presidium 


 


 


Göta: Bra att man inte höjer medlemsavgiften. Nöjda med att behålla den i enlighet 


med tidigare år.  


 


Chalmers: Ingen åsikt i frågan, låter rimligt och bra. Vi betalar per HST vilket bör tas 


med i representationsfrågan.  
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Konstkåren: Ingen åsikt om arvode. Rättvist med representation. Konstkåren är starkt 


emot en eventuell ökning av medlemsavgiften.  


 


Göta: Om möjlighet finns, titta på en sänkning av medlemsavgiften.  


 


 


 


§4.5            PM från Akademiska Hus – Gamla Hovrätten 


 


Göta: Ser behov av en större sittningslokal, finns mycket tryck från alla GU-kårer i 


nuläget. Finns dansföreningar som är i behov av danslokal. Studieplatser folk hittar till.  


Chalmers: Finns inte samma intresse hos Chalmers studenter, bonus om det existerar 


men inte något man vill driva från Chalmers studentkår. Vill veta varför Akademiska 


Hus vill genomföra detta, vad får man ut av det.  


Konstkåren: Studieplatser är bra! Kanske inte av den typen många konststudenter 


behöver. Mindre kårgrupperingar behöver också en plats, mindre sittningssal hade varit 


önskvärt, studiesociala lokaler i medelformat, ospecifierade lokaler som kan göras om 


efter behov hade varit önskvärt.  


 


SAKS: Vi är i stort behov av studieplatser och studiesociala utrymmen, Hvillan har 


också börjat fyllas.  


 


Chalmers: Det ligger på lärosätena och kanske inte på oss när det kommer till 


studieplatser. När det kommer till studiesociala platser så är det mer kårens fråga.  


 


Göta: Vill dem ge oss utrymmen JA TACK. Mötesrum, föreningslokaler, studieplatser, 


medelstora studiesociala ytor är högst önskvärda. Viktigt att tänka på det 


decentraliserade GU och att detta blir en plats att centralisera studenter.  


 


Konstkåren: Något ledigt löst och lätt anarkistiskt låter väldigt bra.  


 


Chalmers: Viktigt för oss att kopplingen och dialogen med Chalmers är tydligt, sålänge 


dialogen med lärosätet görs är det viktigt. Vi behöver också sittningslokaler, 


bokningsbara lokaler är väldigt viktigt.  


 


§4.6            Samarbete med Akademiska Hus 
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Göta: Det ser bra ut.  


 


Chalmers: Finns det några åtaganden för medlemskårerna.  


Presidiet: Tillgången till studenterna är baserat på GFS kanaler och inte 


medlemskårernas.  


 


 § 5 Avslutning 


 


§ 5.1 Övriga frågor: 


                 


           5.1.1 GFS och SGS revisorer 


Beskriver den organisatoriska problematiken i arbetet just nu och de utmaningar som 


finns. Vi kan inte välja in våra revisorer i december. Välja in separata revisorer i 


december till SGS. Vi väljer in SGS revisorer i december. Välja in GFS revisorer nu 


under våren.   


 


 


           5.1.2 Nya GFS medaljer och insignier 


Bordläggs 


          5.1.3 EAIE rapport 


 Bordläggs 


          5.1.4 Nya efterträdare på GFS möte 


Bordläggs 


          5.1.5 Potentiell gemensam sida för studentgöteborg  


Bordläggs 


      


 


§ 5.2             Nästa Möte 


 


6e maj 14-17 2025. 


 


§ 5.3 Mötesutvärdering 


 


Tummar upp eller i sidled 
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§ 5.4              Mötets avslutande 


 


Mötet avslutas 17:28 
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